
vv LENS JAARVERSLAG ALGEMEEN SEKRETARIS 1984-1985  
 
BESTUUR  
Het nieuwe bestuur, dat in februari 1984 werd gekozen bleef grotendeels in takt. Volgens een door het bestuur opgesteld 
roulatieschema waren voorzitter Ad Coret en de commissarissen Bert Pennings en Hans Zoet aftredend. Beide 
eerstgenoemden waren herkiesbaar. Hans Zoet daarentegen had te kennen gegeven zijn bestuurslidmaatschap te willen 
beëindigen. Gelukkig was het bestuur erin geslaagd een opvolger te vinden in de persoon van Frans van Dijk, zodat tijdens de 
jaarvergadering van de Ledenraad op 26 november de heren Van Dijk, Pennings en Coret voor een periode van 3 jaar werden 
gekozen c.q. herkozen. Aad Schijf verklaarde zich bereid naast zijn bar-feko-taak tevens een gedeelte van de financiële 
administratie te willen verzorgen. De taakverdeling van het besetuur in het seizoon 1984-85 was als volgt:  
Ad Coret   voorzitter  
Jaap Colpa   sekretaris, tevens kontaktpersoon voor de Ledenraad en redaktiecommissie  
Ina v.d. Berg   2e sekretaris, voornamelijk belast met leden-, kontributie- en LENSrevue-administratie  
Gerard v.d. Kleij  penningmeester, tevens kontaktpersoon voor de toto-lottocommissie  
Aad Schijf   2e penningmeester, kontaktpersoon bar-feko  
Bert Pennings   commissaris jeugd  
Martien Warmenhoven  commissaris zaterdagsenioren  
Frans v. Dijk   commissaris zondagseniore en zaalvoetbal, tevens kontaktpersoon voor de commissie sponsoring en 
   reklame.  
Een belangrijke vakature kon nog steeds niet vevuld worden, n.l. die van commissaris materiaal en akkommodatie, zodat de 
aan deze taak verbonden werkzaamheden noodgedwongen over de zittende bestuursleden verdeeld moesten worden.  
Het bestuur was dan ook zeer ingenomen met het feit dat Ben Osse zich in de loop van het seizoen bereid verklaarde deze 
taak op zich te nemen. Hij heeft inmiddels al een tijdje in het bestuur kunnen meedraaien n zal tijdens de eerstkomende 
jaarvergadering door het bestuur kandidaat gesteld worden voor deze functie.  
Tenslotte willen wij hier nog een woord van dank uitspreken aan het adres van Hans Zoet voor de wijze waarop hij zich in de 
afgelopen 5 jaar voor de vereniging heeft ingespannen.  
 
COMMISSIES EN LEDENRAAD  
De bezetting van de diverse commissies blijft helaas een voortdurende bron van zorg. Met name de Juniorencommissie kon in 
het afgelopen jaar niet optimaal functioneren als gevolg van onderbezetting. Voor het komende seizoen lijken de 
perspektieven echter veel gunstiger.  
Men is erin geslaagd een aantal goede krachten aan te werven, waardoor een zowel kwalitatief als kwantitatief goede 
bezetting van deze commissie in het verschiet lijkt te liggen.  
De uitbreiding die de Seko zondag kreeg in de personen van Wim Kouwenhoven en Ben Osse werd gedeeltelijk teniet 
gedaan, doordat Ben Osse in de loop van het seizoen taken in de materiaal- en Akkommodatiesfeer (op ons verzoek) op zich 
nam, om zich voor te bereiden op een overstap naar deze functie in het bestuur. Wim Kouwenhoven gaf te kennen i.v.m. 
studie zijn taak als seniorensekretaris te moeten neerleggen. Toen aan het eind van het seizoen nog geen opvolgoor was  
gevonden, bleek bij gelukkig bereid er nog een jaartje aan vast te knopen.  
Omdat Mick Nelissen zich in de zaterdagcommissie voornamelijk op de selektie-elftallen wilde gaan toeleggen was uitbreiding 
van deze commissie (m.n. met een persoon die zich met de niet-selektie-elftallen gaat bezighouden) noodzakelijk. 
Gesprekken met een mogelijke kandidaat zijn gaande.  
De zaalcommissie bestond ook dit jaar uit één persoon nl. Willem v.d. Linden. Mede gezien de op handen zijnde uitbreiding 
van het aantal zaalelftallen is assistentie voor hem bepaald geen overbodige luxe.  
De toto-lottocommissie bleef uit dezelfde personen bestaan. Het inleveren in het klubgebouw, dat een aantal jaren door An 
Bergenhenegouwen word verzorgd, werd overgonomen door Frans Disseldorp. Mede door het nog steeds te geringe aantal 
personen, dat zich voor het toto-lotto- gebeeuren inzet, kon geen strukturele verhoging van deze zo belangrijke bron van 
inkomsten worden bewerkstelligd. De landelijke tendens (verlaging) is helaas ook bij LENS merkbaar.  
Het voorbeeld dat Aad Schijf vorig seizoen al gaf door uit de redaktie te gaan en het bestuur te komen versterken, wordt dit 
seizoen door Frans v. Dijk gevolgd. Hierdoor bleef Marcel Jansen als enige redakteur over.  
De hooggespannen verwachtingen m.b.t. verhoging van de inkomsten uit reklame en sponsoring werden slechts ten dele 
ingelost. Nadat een prima opzet was gemaakt, zag het bestuur Arthur de Groot en René v. Bemmel node hun aktiviteiten door 
tijdgebrek op een laag pitje zetten. Wel werden enkele dames bereeid gevonden een vervolg te geven aan de kontakten, die 
in het beginstadium waren gelegd. De commissie zag kans een uitstekend verzorgde brochure uit te brengen, die naar  
diverse bedrijven werd gestuurd met het doel ze warm te maken voor de raklamemogelijkheden bij LENS. Hoewel de respons 
wat tegenviel zijn er toch kontakten uit voortgekomen die op lange temlijn wellicht sukses kunnen opleveren. Wel werden 
enige suksesjes op korte termijn geboekt in de vorm van uitbreiding vanm reklameborden en advertenties in de LENSrevue.  
De bar/feko leverde weer haar belangrijke bijdrage aan de financiële huishouding (goed resultaat klubgebouw), een 
verbetering van het verenigingsleven (diverse feesten en andere gezelligheidsaktiviteiten). Het functioneren van de Ledenraad 
blijft problematisch, zeker nu belangrijke krachten in de kerngroep om uiteenlopende redenen niet met hun werkzaamheden 
kunnen doorgaan. Tijdens een vergadering met het bestuur werd een drietal leden (Paul v.d. Steen, Wim Kouwenhoven en 
Wil Heynen) bereid gevonden zich te gaan verdiepen in de organisatie en het functionoren van de Ledenraad, en 
aanbevelingen te doen voor een beter werkend advies- en kontroleorgaan in de toekomst.  
Meer gedetailleerde overzichten van de gebeurtenissen in de commissies zijn vermeld in bijgevoegde 
commissiejaarverslagen.  
 
TECHNISCHE ZAKEN 
Na een goed seizoen, waarin we verwend werden met zeven elftallen, die het kampioenschap behaalden, kon het seizoen 
daarna uit prestatief oogpunt nauwelijks te evenaren zijn. Toch mogen we terugkijken op een geslaagd seizoen. In 
aanmerking nemend dat nogal wat elftallen een klasse hoger speelden, en dat alle elftallen zich wisten te handhaven in hun 
afdeling, kunnen we van een verheugende onwikkeling spreken. Het seizoen was nogal in tweeën gebroken. Nadat 



aanvankelijk een goede voortgang gemaakt kon worden met de kompetitie, kwam daarna een extreem lange vorstperiode, 
waardoor technische leiding en commissies zich in de moest onmogelijke bochten moesten wringen en er een groot beroep 
gedaan moest worden op hun vindingrijkheid, om op een alternatieve wijze de motivatie levend te houden.  
Gelukkig konden we ook over voldoende zaalruimte beschikken om deze winter en het gemeentelijke afkeuringsbeleid, dat 
vele vraagtekens opleverde, het hoofd te kunnen bieden.  
Een rustig jaar op het trainersfront. De technische leiding bij de zondag A-selektie bleef in handen van Rob Jansen, terwijl ook 
de overige personen in de begeleidingssfeer bleven. Met Rob Jansen werd overeenstemming bereikt tot verlenging van het 
kontrakt met twee jaar. Ook met de andere seniorenselektietrainers, t.w. Barend v. Hijkoop ( zaterdagselektie), en Theo 
Hoefnagel (zondag B-selektie) werd het kontrakt met twee jaar verlengd, alsmede met verzorger Leo Riemen.   
Deze meerjarige verbintenissen geven niet alleen blijk van het feit, dat het bestuur tevreden is over het functioneren van deze 
trainers, ook hoopt het bestuur hiermee te bereiken, dat een kontinuïteit in aanpak en begeleiding positief op de prestaties zal 
gaan uitwerken. De oudste juniorenselekties werden getraind door Paul v.d. Steen (A) en Maarten Rog (B). In het komende 
seizoen zullen deze rollen worden omgedraaid.  
De zaalafdeling beleeft een grote bloei. Het ziet er naar uit, dat komend seizoen met 6 teams aan de kompetitie zal worden 
deelgenomen.  
Tenslotte verwijzen wij u voor een uitgebreider overzicht van de technische zaken in de diverse afdelingen van de vereniging 
naar de verslagen van de betreffende commissies.  
 
AKKOMMODATIE  
Op akkommodatiegebied stond het seizoen in het teken van de renovatie van de zuid- en oostgevel ven ons klubgebouw. De 
bouw is momenteel in volle gang en het belooft een fraai ogend, energievriendelijk geheel te worden, ook dankzij de 
medewerking ven een aantal trouwe leden. Ter (gedeeltelijke) financiering van de verbouwing werd een loterij georganiseerd.  
Deze liep helaas op een mislukking uit, omdat het beoogde aantal loten bij lange na niet verkocht werd, zodat we voor het 
totale benodigde geld een lening moesten sluiten bij de RABO-bank. Net op tijd om in de stille periode met de bouw te kunnen 
beginnen, kwam de financiering rond, zodat begin juni het licht voor de bouw op groen kon. Als alles volgens plan verloopt, zal 
de bouw bij aanvang van de eerste oefenwdstrijden gereed zijn.  
Een andere lang gekoesterde wens ging ook in vervulling, nl. de renovatie van het eerste veld. Een in eerder stadium 
gehouden cultuurtechnisch onderzoek had al uitgewezen, dat renovatie bittere noodzaak was. Deze renovatie leverde wel de 
nodige organisatorische problemen op, gezien het feit, dat dit veld langer dan normaal buiten gebruik moest blijven. We 
hadden dit er echter graag voor over en hopen op lange termijn de vruchten van deze renovatie (minder afkeuringen) te 
kunnen plukken.  
In oktober/november kwam de wijkpost van DGM nabij onze entree gereed. Hierdoor kregen we de beschikkking over de 
opslagruimte van de gemeente in het tweede kleedgebouw. Door het grootste gedeelte van het materiaal naar naar deze 
ruimte over te brengen, kregen we in het materiaalhok van het eerste gebouw ruimte tot het plaatsen van een wasmachine. 
Veel dank zijn wij verschuldigd aan de vaste ploeg van akkommodatiemedewerkers, waar we in het afgelopen verenigingsjaar 
weer een beroep op konden doen. Zij stonden vele uren in dienst van LENS beschikbaar om allerlei zichtbare en onzichtbare 
klussen op te knappen.  
aan het begin van dit verslag  memoreerden wij al de bereidheid van Ben Osse om het akkommoatie/materiaal-gebeuren 
bestuurlijk te gaan begeleiden.We hebben er alle vertrouwen in dat dit zal leiden tot een nog beter functionerend geheel op dit 
gebied.  
 
FINANCIËN  
We verwijzen hiervoor naar de toelichting van de penningmeester op het financieel verslag.-  
 
LEDENBESTAND  
Onderstaand volgt een overzicht van het ledenbestand aan het begin van het seizoen in de afgelopen vijf jaar.  
 

81/2  82/3  83/4  84/5  85/6  
Sen.zon. 145  160(16)  154(18)  155(16)  142(16)  
Sen.zat.  59  79   77   79(6)   53(6)  
A-jun.   38  35   28   22   19  
B-jun.   43  29   20   20   28  
C-jun.   35  25   27   25   20 
D-jun.   28  32   28   16   15  
E-jun.   34  21   16   21   24  
F-jun.   15  18   19   21   12  
meisjes  8  11   12   16   10  
dames   --- ---  ---  ---  11 
zaal   --- 2   10   11   23   
niet sp.   73  76   75   74   84   
TOTAAL 468  488   466   460   441  
Tussen haakjes: ook zaalvoetbal.  

 
ALGEMEEN  
Een belangrijk feit in het verslagjaar was de toenaderingspoging van de voetbalvereniging Westerkwartier. Omdat deze 
vereniging zich al geruime tijd in een problematische situatie bevindt, werd met het bestuur va LENS van gedachten gewisseld 
over een mogelijke fusie of ander samenwerkingsverband. Het bestuur van LENS consulteerde daarop de Ledenraad, die 
voorstander bleek te zijn van een fusie met Westerkwartier, maar daaraan wel de voorwaarde verbond dat de nieuwe 
fusieklub ons terrein zou bespelen. Een eventuele verhuizing naar Kijkduin werd afgewezen. Omdat de Algemene vergadering 



van Westerkwartier echter niets voelde voor een overgang naar de Hengelolaan, werd een patstelling bereikt. Wel zal getracht 
worden in de toekomst enige (voornamelijk jeugd) aktiviteiten tesamen te organiseren.  
Een ander opmerkelijk feit was het kontakt met de Gaelic Sportclub Nederland, een vereniging van in Nederland werkzame en 
woonachtige Ieren, die op ons terrein enige malen hun traditionele sporten hurling en gaelic football beoefenden. Daarnaast 
traden enige LENS-elftallen in de zaal en op het veld tegem deze Ieren aan. Zowel sportief als omzet-technisch verliep e.e.a. 
naar tevredenheid.  
Een noviteit was ook de deelname van een LENS-team aan de dartkompetitie, ten behoeve waarvan in ons klubgebouw een 
heuse wedstrijdbaan werd aangelegd.  
Tijdens de jaarlijkse Nieuwjaarsreceptie werden weer enkele jubilarissen gehuldigd. Ditmaal was het de beurt aan Nico 
Hoefnagel (40), Gerard v.d. Kleij (25) en Nol Janssen (25). Twee leden, die op 50 LENS-jaren kunnen terugkijken (Jan van 
Venrooy en WiI Verheggen) waren helaas verhinderd.Zij zullen bij een volgende gelegenheid alsnog hun medaille 
overhandigd krijgen.  
Helaas moeten we ook melding maken van een droevig feit. We willen hier nog even ons lid Albert Kneefel herdenken, aan 
wiens jonge leven door zinloos geweld een abrupt einde kwam. Zijn dood heeft diepe indruk gemaakt in de gehele vereniging.  
 
TENSLOTTE 
Een woord van dank aan alle kommissieleden, leiders, medewerkers, adverteerders en sponsors. Dankzij hun steun en inzet 
kon het seizoen 1984-85 weer tot een goed einde gebracht worden. Wij hopen in het komende seizoen ook weer op hen te 
kunnen rekenen.  
 
Namens het bestuur,  
Jaap Colpa,  
algemeen sekretaris.  
 
 
JAARVERSLAG BARKOMMISSIE 1984-85 
De Barkommissie ondervond dit jaar geen wijzigingen en bestond derhalve uit de dames  
José Christ en  
Nelly v.d. Hoek en de heren  
André Christ,  
Gerard v.d. Steen en  
Tinus van Zilfhout.  
Ook de taakverdeling bleef ongewijzigd. De beide dames en do heer Christ hadden ook zitting in de FEKO, waarmee de 
samenwerking bevredigend was.  
Onze verzuchting in het vorig jaarverslag over de bezetting achter de bar werd helaas bewaarheid. Uiteindelijk werd er wel 
elke avond, behalve de vrijdag, een bezetting gevonden, maar in de weekeinden bleven de zorgen bestaan. Het instituut 
"Elftal van de Week" werd weer ingevoerd, maar nog teveel elftallen, zowel op de zaterdag als de zondag, zagen het nut niet 
in om medewerking te verlenen. Met kunst en vliegwerk werd echter toch steeds een oplossing gevonden (door een beroep te 
doen op een handjevol mensen), waardoor een vlotte en deskundige bediening gewaarborgd was en elke klant met een blij 
gezicht kon worden geholpen.  
De vrijdagavond bleef ons zorgenkind. Er was geen vaste bezetting te vinden, zodat een grote groep leden helaas te dikwijls 
in de kou moest blijven staan.  
De teruglopende tendens in de omzet heeft zich ook in het seizoen 1984-85 voortgezet. Met ca. f. 11.000,-- bleven wij onder 
de omzet van 1983-84 en kwamen zo op het dieptepunt van f 122.340,--.  
Oorzaken van deze daling kunnen gevonden worden in:  
1. De vele afkeuringsweekeinden, waarbij het klubgebouw over het algemeen nagenoeg onbevolkt bleef. Aktiviteiten 

werden er, zeker op de zondagen, nauwelijks ontplooid. Op de zaterdagen wist de JUKO nog wel eens iets voor de 
jeugd te organiseren en kwam er wel wat leven in de brouwerij.  

2. De sportuitzendingen op de T.V. op de zatardag- en zondagmiddagen, die er de oorzaak van zijn, dat een groot 
aantal leden vroeg na de wedstrijden naar huis gaat en zodoende het klubgebouw soms al om 17.00 uur uitgestorven 
is.  

3. Het steeds meer medebrengen van eigen drank en etenswaren, omdat dit niet zo zwaar op het budget drukt. Een 
uitvloeisel van de bestedingsbeperking?  

Een lichtpuntje bij die dalende omzet was de stijging van het bruto-winstpercentage van 45,9% in 1983-84 tot 51,9% in dit 
seizoen.  
Dit hogere percentage werd niet behaald tengevolge van verhoging van de prijzeen, doch dankzij een selektievere inkoop, het 
afstoten van de verkoop van tabaksartikelen en een betere administratie van o.m. de gratis varstrekte konsumpties.  
Wij mogen wel stellen, dat het bargebeuren met een uiteindelijke nettowinst van f 14.945,-- een fikse bijdrage heeft geleverd 
aan de financiën van de vereniging. Een woord van dank aan allen, zowel achter als vóór de bar, die hebben medegewerkt 
aan dit resultaat, is hier zeker op zijn plaats.  
De barkommissie, die ook in het volgende seizoen in dezelfde samenstelling zal blijven funktioneren, zal alles in het werk 
stellen om de leden een goede service te blijven verlenen, maar verwacht ook van de leden, dat zij wat meer begrip 
opbrengen voor de soms moeilijke omstandigheden, waaronder moet worden gewerkt.   
Voor de statistici volgen hieronder nog enige gegevens met betrekking tot de omzet.  
De meest verkochte dranken waren (hoe kan het anders) Heinekenbier met 33.400 flessen en 14.000 tapjes en Coca Cola 
met 6500 flessen.  
Exota was een goede derde met 3600 flessen. Aan koffie werd geschonken een oceaan van 23.700 koppen. Voor de thee 
werd gebruik gemaakt van 20.000 bekers. Om het geheel te kompleteren werden 31.000 roerstaafjes gebruikt en 290 kg. 
suiker.  
Aan sterke drank gingen 2500 glazen jenever over de toonbank en 2600 glazen witte wijn.  



Er werd ook flink gegeten: 15.400 broodjes, waarvan 4800 met een kroket ertussen en 2900 met een frikandel, al of niet 
speciaal. 2900 stokjes saté zochten hun weg naar de hongerige magen. Ook de broodjes kaas zijn zeer geliefd, ongeveer 
3500 stuks werden verkocht. Tosti's 1100 stuks.  
Bij het ijs was de grootste vraag naar de welbekende waterlollies; 1600 werden ervan verkocht.  
Tenslotte nog dit: De eisen, die worden gesteld ten aanzien van bezetting als outillage, maakten het niet mogelijk om petat te 
verkopen. Misschien zal deze schone wens nog eens in vervulling gaan.  
 
De Barcommissie.  
 
JAARVERSLAG SENIORENKOMMISSIE ZONDAG 1984-85  
 
SAMENSTELLING  
Cees Bogisch  
An Bergenhenegouwen  
Wim Kouwenhoven  
Luc Verkijk  
Ben Osse  
Tijdens het seizoen nam Ben Osse afscheid van de kommissie en nam zitting in het bestuur.  
 
PRESTATIES   
Het afgelopen seizoen speelde LENS 3 in de Reserve Hoofdklasse en LENS 4 in de Reserve 1e Klasse. Beide elftallen 
werden getraind door de heer Th. Hoefnagel, die op de dinsdag en de donderdagavond de spelers de nodige conditie liet 
opdoen en trachtte de technische vaardigheid te verhogen. Op de zondagen werd hij geassisteerd door W.v.d.Linden bij 
LENS 3 en H.Geurts bij LENS 4.  
LENS 3 deed in de eerste helft van de kompetitie volop mee in de strijd om hot kampioenschap. Helaas was hot na de 
winterstop om diverse redenen wat minder, (blessures, aanvulling LENS 2) en het 3e  eindigde tenslotte op een 5e  plaats.  
LENS 4 startte weer als vanouds, matig dus, maar wist in de tweede helft van de kompetitie, mede door het feit dat Theo het 
elftal liet staan, een veilige middenmootpositie te bereiken.  
LENS 6 tot en met 11 deden vrij anoniem mee in hun afdelingen. Alleen LENS 11 keek vrij lang tegen degradatie aan, maar 
wist uiteindelijk hieraan toch te ontkomen.  
LENS 5 (res.2e klasse} is een ander verhaal. De constructie LENS 1 tot en met 4 selektie en 6 tot en met 11 zgn. 
vriendenelftallen, heeft ieder jaar weer tot gevolg dat er een aantal spelers tussen wal en schip geraken. Aangezien 
selektiespelers neigen tot stoppen, indien zij niet de verwachte basisplaats behalen en door blessures, zakken er te weinig 
spelers terug om een 5e elftal te kunnen vormen. Het 5e kende dit jaar dan ook maar vijf vaste krachten, maar met behulp van 
velen en niet in de laatste plaats van ons 2e A-juniorenelftal werd het einde van de kompetitie gehaald en men wist zich in de 
2e klasse te handhaven.  
 
TOERNOOIEN  
HoeweI op papier helemaal rond, het afgelopen seizoen geen toernooien. Door de vroegtijdige renovatie van de velden waren 
wij helaas genoodzaakt de toernooien te annuleren.  
Helaas kwam hierdoor ook het veteranentoernooi te vervallen, wat gelet op het feit dat een groot aantal spelers van LENS 6 
hun loopbaan dit seizoen afsloten, een teleurstelling was. Met een vriendschappelijke wedstrijd tegen Excelsior’20, gevolgd 
door een gezellig samenzijn werd toch op passende wijze van deze spelers afscheid genomen.  
Uitnodigingen voor toernooien werden ontvangen van Berkel, Scheveningen en GDS.  
  
W. Kouwenhoven.  
 
 
JAARVERSLAG ZATERDAGSENIOREN 1984-85  
 
ALGEMEEN 
Als wij het achter ons liggende jaar eens bekijken, dan kunnen we, voor wat de prestaties betreft, ronduit stellen, dat dit voor 
onze ZM afdeling een slecht jaar was. Nu weet ik wel dat we vijf jaar achtereen in een roes geleefd hebben, waarin ons alles 
om zo te zeggen voor de wind ging en de kampioenschappen gewoon voor het grijpen lagen, doch dat kan zo niet doorgaan.  
Laten we er dan allereerst geen enkel misverstand over hebben, dat een teruggang in deze prestaties in ieder geval niet 
gevolg is van minder oefenen of onvoldoende training. Daarvoor staat het technisch kunnen, alsmede de ijver en het 
enthousiasme van ons aller Barend van Hijkoop te hoog in ons vaandel gegrift. Wat hij ook dit seizoen in nauwe 
samenwerking met zijn rechterhand, onze onvolprezen Mick Nelissen, wederom gepresteerd heeft, is zeer zeker met ruim 
voldoende te betitelen. Neen, de natuurlijke teruggang dit jaar der LENS ZM-elftallen kan voor het overgrote doel worden 
geweten aan de mentale instelling van onze spelers. Er werd allereerst veel te vaak en veel te snel afgeschreven.  
Om "100 en één" verschillende redenen werd er op alle tijden verhindering gemeld. En lang niet altijd voor feiten, die voor 
ieder vastliggen en waarvoor afschrijven nu eenmaal noodzakelijk is. Doch de mentale instelling van de gehele bemanning 
kwam ook nog op andere wijze tot uiting. Zo hebben én het 3e team en het 5e er tijdenlang zéér florissant voorgestaan, doch 
toen op een gegeven moment (voor beiden een zéér belangrijke wedstrijd) door gebrek aan concentratie en 
doorzettingsvermogen moest worden misgetast, was het ook meteen uit "afgelopen doodgewoon". Er werd in de laatste fase 
van de competitie dan nog wel eens gelijk gespeeld, of per uitzondering een paar puntjes meegepikt, doch het 'heilige vuur" 
was er in één keer helemaal uit, doodeenvoudig, omdat men niet terdege was overtuigd, waarmee we eigenlijk bezig waren. 
Jammer, doch dit goerek aan concentratie brak de animo.  
Doch niet alleen de lagere elftallen hadden met dit euvel te maken, ook het 1e sleepte zich allereerst moeizaam door de 
competitie, terwijl het eerste begin had aangetoond, dat we ook dit seizoen best hadden kunnen meelopen. Zo was dan ook 



het feit, dat we tenslotte waren "blijven hangen" bekend, of weg was de animo en werd er dusdanig lusteloos en mat 
gespeeld, dat we nog maar nauwelijks de 3e plaats van onderen konden bereiken, terwijl. we met een beetje goede wil 
gemakkelijk in het midden hadden kunnen eindigen. Een aanfluiting waren die laatste wedstrijden doodgewoon! ! !  
 
SPELERSVERLOOP 
En thans blijkt, dat over de gehele linie zo’n 20 man (!) vertrekt of naar andere verenigingen of naar andere ambities. Dit 
impliceert wel, dat wij (d.w.z. Barend c.s.) voor en niet geringe taak komen te staan dit overblijvende stel "enthousiastelingen" 
(plus nog hier en daar een nieuwe kracht, oud of jong) te formeren tot een goed lopend geheel. En dat zal helemaal niet 
meevallen! ! En daar het vlug, of te veelvuldig) afschrijven ook het volgend jaar wel niet zal verbeteren, stellen wij voor om de 
nieuwe competitie 1985-86 niet met 6, doch met 4 of hooguit met 5 teams in te schrijven.  
Kenmerkend was wel de taaie volharding van het laagste team, LENS 6. Onder de bezielende leiding van jongens als captain 
Stuifbergen, Harry Douw en "broeder" Cees Berebak, konden niet alleen een hele reeks “zwiepende" nederlagen 
geïncasseerd worden, doch werd vooral in de Iaatste (beslissende) fase ook herhaaldelijk hulp geboden aan hogere teams, 
die hoe dan ook weer eens onvolledig aantraden. Kijk, zulke dingen geven de burger ook weer moed in moeilijke tijden!! !!  
 
TOERNOOIEN:  
Wat de toernooien betreft, die in do loop van de tijd werden bezocht, konden hier en daar aardige plaatsen bereikt worden en 
is zeer zeker naar voren gekomen, dat als een LEN-team er voor speelt er ook zeer zeker iets positiefs uit voort kan komen.  
 
DANK 
Met de spreekwoordelijke dankbetuigingen aan Bestuur, Barpersoneel, onze onvolprezen typiste en wat dies meer zij, zullen 
we dan ook de naaste toekomst met een gerust hart tegemoet zien.  
 
Voorburg, mei 1985.  
J. Meinesz.  
 
 
JAARVERSLAG ZAALVOETBAL 1984-85  
Er kan opnieuw gesproken worden van een succesvol seizoen. Wij namen dit jaar deel met 4 teams aan de kompetitie. Dit 
alles gebeurt met echte vriendenteams, en met goede resultaten.  
LENS 1 bestond uit een selekt onderwijzersgezelschap en wist de vorig jaar bewerkstelligde promotie opnieuw waar te maken 
door op een keurige 5e plaats te eindigen.  
LENS 2 was een team, dat al jaren met elkaar speelt. Dit jaar waren de resultaten iets beneden de maat. Ook een 5e plaats.  
LENS 3 was dit jaar een heel sterk team, wat zijn oorsprong vond bij de "Kuypersclan” van LENS 10. Na een geweldig 
spannende eindfase van de kompetitie werden zij kampioen in de res. 2e klasse.  
Ook LENS 4 (een nieuw team met veel spelers uit de zaterdag) deed het heel goed. Door middel van een 2e plaats 
promoveerden zij naar de res.4e klasse.  
Ook waren er weer een aantal toernooien. LENS 1 behaalde een verdienstelijke 3e plaats op het Groothuizen toernooi. LENS 
2 speelde met onbekend resultaat het traditionele Rustenburg toernooi.  
LENS 3 won het VENlSO toernooi, en dus voor de, 2e keer in successie de wisselbeker voor LENS.  
Dan was er aan het einde van het seizoen nog een onderling LENS-toernooi, wat bijzonder gezellig en geslaagd was. Tot 
zover over het sportieve gedeelte. 
Tijdens de kompetitie waren er toch weer veel boetes voor lijnrechters (ontbreken ervan) te noteren. Dit lijkt een jaarlijks 
terugkerend euvel te worden.  
Op financiel gebied valt er weinig te zeggen. Er moest volgens de begroting weer geld toegelegd worden op het zaalvoetbal, 
zodat de contributie volgend jaar omhoog zal moeten. Ook dan zal er waarschijnlijk (te) weinig speelruimte blijven om extra 
dingen voor deze groep te doen. Wel begrijpelijk gezien het feit, dat dit een zeer "uithuizige" groep is, waarvan helaas geen 
kantinederving valt te verwachten. Dan is er het punt van de toch zeer minieme kommissiebezetting van deze  tak van LENS. 
Bij ziekte of drukke werkzaamheden (het laatste is in de nabije toekomst zeer wel mogelijk) dringen de problemen zich zeker 
op. Uitbreiding met 1 persoon lijkt dan ook dringend noodzakelijk, zeker gezien het feit, dat deze afdeling volgend seizoen met 
2 teams zal worden uitgebreid.  
Rest mij met een positieve zaak te mogen afsluiten. In de ranglijst van de door het Binnenhof beschikbaar gestelde Fair Play 
Cup eindigde LENS op de 15e plaats. De hoogst mogelijke notering - een 7e plaats - werd helaas niet gehandhaafd. Toch een 
goede zaak, want we waren nog nooit op deze lijst voorgekomen.  
Rest mij van deze plaats u allen een prettige vakantie toe te wensen.  
 
ZaalvoetbaIsekretaris, 
W.A. v.d. Linden.  
 
 
JAARVERSLAG JEUGDKOMMISSIE 1984-85 
 
De Jeugdkommmissie  
Deze kommissie heeft een zwaar jaar gehad.  
Marcel Zaalberg  
Edwin Coret  
Rob v. Schaik  
Robort Pennings en  
PauI v.d. Steen  



vormden de kern van de jeugdkommissie. Gerard Duivesteyn en Marco v. Velzen waren ook lid van de jeugdkommissie, maar 
waren slechts beperkt beschikbaar. Daar Paul en Edwin ook nog leider waren, en Edwin ook de cursus Oefenmeester III met 
succes volgde en Robert, Rob en Marcel ‘s-middags nog in A1 voetbalden, kon je wel nagaan dat niet alles zorgeloos gegaan 
is, ondanks een formidabele inzet van de kerngroep.  
Gelukkig hebben Bert Pennings en Peter Perreyn de afgelopen maanden veel mensen gevonden, die iets voor de jeugd willen 
gaan doen. De jeugdkommissie komt er volgend seizoen als volgt uit te zien:   
Paul v.d. Steen  jeugdsekretaris  
Peter Perreyn   algemeen kontaktpersoon (ook voor het bestuur )  
Jan Spaans   kontaktpersoon A + B klassers  
Robert Pennings  kontaktpersoon C + D klassers  
Rob v. Schaik   kontaktpersoon E + F klassers  
Frans v.d. Berg   kontaktpersoon Meisjes + Dames  
Martin Reuver   toernooisekretaris + kennismaking nieuwe leden  
Edwin Coret   tweede sekretaris + lid toernooikommissie  
Zoals jullie zien, nemen wij afscheid van Marcel Zaalberg (tijdelijk i.v.m. zijn studie), Marco v. Velzen (militaire dienst en 
bedankt als lid) en Gerard Duivesteyn. Bij deze laatste persoon willen we toch even langer stilstaan. Na 16 jaar trouwe dienst 
in de jeugdkommissie en ook nog een tijd in het bestuur is de motivatie bij Gerard wat minder geworden. Hij vond het beter om 
(we hopen tijdelijk) een stapje terug te doen. Dit besluit hebben we te respecteren. Bij deze .bedanken wij Gerard voor zijn 
verdienste voor onze jeugdafdeling. We hopen toch nog eens een beroep op hem te kunnen doen.  
 
Trainers en de resultaten  
Het afgelopen seizoen was ook voor de trainers een moeizaam jaar. Doordat we in de meeste leeftijdklassen maar 
ternauwernood twee elftallen hadden, maar met de hoogste elftallen toch promotieklas speelden, moesten alle zeilen bijgezet 
worden om A1 en B1 te redden van degradatie. A1 slaagde hierin, al was een elfde plaats hiervoor net voldoende. B1 
degradeerde, maar mocht uiteindelijk toch in de promotieklas blijven, omdat Monster zich terugtrok. Voor de overige resultaten 
verwijzen we naar Jong LENS. Dit is de laatste LENSrevue van het afgelopen seizoen.  
De trainingen werden over het algemeen goed bezocht. Zelfs in de winter trainden alle groepen goed door. Slechts bij  LENS 
D1 was dit minder, maar dat kwam vooral omdat er voor deze groep op dinsdag geen zaal beschikbaar was. Hopelijk komt 
hier het a.s. seizoen verandering in.  
Ook nu weer nemen we afscheid van enkele trainers, t.w. Oscar v.d. Laar (studie) en Arno v. Blitterswijk (tweede leider bij 
LENS D1). De opvolgers stonden gelukkig te dringen. Paul v.d. Steen en Maarten Rog wlsselen van positie. Het 
trainersplaatje wordt als volgt:  
A-selektie:   Maarten Rog  
B-selektie:   Paul v.d. Steen  
C-selektie:   Leo v. Rijn  
D-selektie:  Edwin Coret  
E-selektie:   Ton' s Gravendijk.  
overige junioren:  Tim Valkenburgh en Wicher v. Veen  
F-junioren:   Paul v.d. Steen en Patrick Oosterweghel  
E2:    Leo Meeuwisse (sr.)  
dames en meisjes:  Peter Krol. 
De eerste vier trainers hebben allemaal een diploma om te trainen.   
 
Elftallen  
We speelden afgelopen seizoen met 2 A-, 2 B-, 2 C-, 1 D-, 2 E-, 2 F-, 1 dames en 1 meisjes elftal. Ondanks de gebruikelijke 
bedankjes starten we hier het komende seizoen toch ook weer mee. Door de vele aanmeldingen zitten we zelfs erg ruim in de 
B-, E- en F-klassers.  
Een gunstige ontwikkeling, welke we met man en macht moeten proberen vast te houden.  
 
Sporttenue gratis en leden werven  
Nieuwe jeugdleden krijgen sinds het einde van dit seizoen een sport-(LENS)tenue gratis. We hopen mede door deze geste en 
via mond op mond reclame meer jeugdleden binnen te krijgen. Ook wordt de kontributie voor de jongste jeugd bewust laag 
gehouden. Wat je eenmaal binnen hebt, moet je dan wel zorgen te houden. Verder kunnen alle (jeugd-)leden tegen een 
gering bedrag een trainingspak via LENS kopen. Natuurlijk zijn de kleuren blauw/wit met een ietsje grijs en er staat met grote 
letters LENS op. Gelijk een leuke reclame voor ons.  
 
Akties voor de financiën  
Om wat meer voor de jeugd te kunnen doen zijn we vorig seizoen begonnen met wat "gok"spelletjes en de krantenaktie. Zeker 
het laatste willen we volgend seizoen uit gaan breiden. Hoe meer financiën we binnen krijgen des te meer kunnen we met de 
jeugd gaan doen.  
 
Toernooien  
Ook dit jaar weer voor ieder LENSelftal een LENS-toernooi. Door een gebrek aan mankracht werd weer teruggevallen op de 
traditionele tegenstanders en toernooien. Dit slaat niet meer zo aan. Weinig toeschouwers, matig voetbal dus weinig sfeer. Dit 
moet verbeteren. Vandaar een toernooikommissie bestaande uit Martin Reuver, Edwin Coret, Leo v. Rijn en Maarten Rog. Zij 
gaan proberen om de toernooien te beginnen met het A1-toernooi op een hoger peil te brengen.  
Sponsoring voor de financiële armslag en gastgezinnen voor de buitenlandse tegenstanders zijn een eerste vereiste. We 
hopen, dat het gaat lukken.  
 
Buitenlandse reizen.  



Ook dit jaar gingen we weer weg. LENS E1 en LENS B1 gingen naar Parijs en speelden daar in een toernooi bij Montrouge. 
Daar werden leuke kontakten opgedaan voor het nieuwe seizoen. Een belangrijke trip, zowel voor de ervaringen van de 
spelers als voor de te leggen kontakten voor meer buitenlandse trips en tegenstanders voor onze eigen toernooien. Buiten dit 
is het ook gewoon leuk als afsluiting van een seizoen.  
 
Afsluiting seizoen  
Veel aktiviteiten dit jaar. Buiten de toernooien (uit en thuis) en de reis naar Parijs was er ook nog een barbeque voor de 
dames en junioren, een dagje uit voor de pupillen, welpen, miniwelpen en meisjes en een slotavond voor de miniwelpon. 
Hierop kreeg iedere miniwelp een oorkonde met foto van het afgelopen seizoen.  
 
Voetballen Zuiderpark  
Ondanks de nakompetitie van FC Den Haag was het voetballen in het Zuiderpark in juni zo’n succes, dat er in juli mee werd 
doorgegaan. Zelfs kregen we hierdoor weer enkele nieuwe leden.  
 
Sportkamp Zeist  
LENS C1 sluit het seizoen echt af. Door de enthousiaste begeleiding gaat bijna het gehele elftal naar de kampweek in Zeist. 
Dit is altijd een hele belevenis. Meer nieuws hierover volgt waarschijnlijk in één van de eerste LENSrevues van het nieuwe 
seizoen.  
 
Nevenaktiviteiten  
Daar we toch nog meer aktiof willen zijn met onze jeugd buiten het voetballen om, we denken hierbij ook aan de 
wintermaanden, proberen we voor het nieuwe seizoen om een aantal personen hiervoor te krijgen. De eerste kontakten zijn al 
gelegd. Het lijkt te gaan lukken.  
Misschien kunnen we eens wat meer gaan doen als de steeds terugkerende, maar toch geslaagde Sinterklaasfeesten, eieren 
zoeken, cocktailtoernooi met pannenkoeken en film, etc. Wie weet.  
 
Bedankt  
Iedereen die het afgelopen jaar wat voor de jeugdafdeling heeft gedaan willen we bij deze bedanken. Voor ons was het een 
tropenjaar. Volgend seizoen lijkt het echter beter te gaan worden. Buiten de al eerder genoemde personen hebben we 
natuurlijk best nog meer personen nodig die wat voor de jeugd willen gaan doen. Heeft u interesse neem dan eens kontakt 
met ons op. Misschien weten wij u ook al eerder te vinden.  
 
Namens de jeugdkommissie, 
Paul v.d. Steen.  
 
 
JAARVERSLAG FEKO 1984-85  
Het FEKO gebeuren heeft het afgelopen seizoen wisselende successen laten zien. Zo waren de jeugdmiddagen, St.Nicolaas 
en Pasen een groot succes. Daarentegen was de opening van het seizoen een misser van de eerste orde. De geplande 
barbeque viel letterlijk en figuurlijk in het water, waardoor deze niet doorging, de animo was n.l. te gering.  
Wat betreft het tennissen en kaarten zagen we goed lopende avonden, die gezellig verliepen.  
Ging de opgezette dartavond niet door, maar hierdoor ontstond een dartcommissie met een eigen organisatie.  
Hoogtepunten waren do Indische- en de medewerkersavond. Vooral over de laatste avond werd nog lang nagepraat.  
Wij van de FEKO hopen u dit seizoen weer een aantal leuke en gezellige avonden aan te kunnen bieden met net zoveel 
succes als afgelopen jaar.  
 
De FEKO  
Ina,  
Anja,  
José,  
Nellie,  
Alice,  
Henk,  
Theo, André,  
Aad.  
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